



PT. BUMIMAS KATONG BESARI

NIB 0220204171477

Jln. A. R Rahmah Rt.009/003 Kel. Ngasinan Kec. Weleri Kab. Kendal Prov. Jawa Tengah – Indonesia 51355



KEMENTERIAN
PELINDONGAN
PEKERJA MIGRAN
INDONESIA/BADAN
PELINDONGAN PEKERJA
MIGRAN INDONESIA



PT BUMIMAS KATONG BESARI is an Indonesian Migrant Worker Placement Company (P3MI) established in 2005 and headquartered in Kediri, East Java. The company is registered with the Ministry of Manpower under OSS NIB 0220204171477. PT BMKB has grown into a competent, official, safe, and trustworthy company, and currently has seven branch offices located in Kendal, Wonosobo, Brebes, Indramayu, Kupang, Bekasi, and Lampung. To improve the quality of our CPMI candidates, we operate an accredited LPKS (Training and Education Center) equipped with certified instructors and complete facilities with modern equipment customized to the requirements of the destination countries.

PT BUMIMAS KATONG BESARI 是一家印尼劳务输出公司 (P3MI)，成立于 2005 年，公司总部位于东爪哇省格迪里市，并在劳工部注册，OSS NIB 编号为 0220204171477。PT BMKB 已发展成为一家合规、专业、安全且值得信赖的公司，目前在 Kendal、Wonosobo、Brebes、Indramayu、Kupang、Bekasi 和 Lampung 设有七家分公司。为提高印尼外派劳工 (CPMI) 的质量，我们拥有经过认证的 LPKS 培训机构，配备专业认证的培训师、完善的设施和符合各目的国要求的现代化培训设备。



SCAN FOR MORE
INFORMATION

